


Brilliant Walls uphold the traditions of execllence, a comprehensive optimization of the apparance and structure, the appearance is elegant, clean 
lines and smooth, more comprehensive function. lt has many advantages compared with the traditional, liquidity, easy assembly and disassembly, 
multi-function and beautiful environment.

Brilliant Walls 高隔牆系列產品, 卓越的品質, 對外觀和結構進行全面的優化, 外觀更顯優雅大氣, 線條簡潔流暢,功能更加全面. 與傳統的隔牆方式相比, 
具有流動性, 簡易裝拆, 多功能性及環保美觀等諸多優點.



Wood Door 木掩門 Glass Door 玻璃掩門

Door Unit 門

According to the different materials for the glass doors and plastic color door. Can additional segments, upper screen coping provided an guests of 
the material and size need. configurable single swing door, double swing door, single sliding door & double sliding door.

根據材料的不同分為玻璃門和塑色門. 可額外分段, 上段屏風因應客人對材料及尺寸需要而設. 可配置單掩門, 雙掩門. 單移門. 雙移門.

Glass Wall 玻璃隔牆
Class partition can be divided into the single glass and double glass screen, 
double glass can be configured to shutter device.

玻璃隔牆可分為單玻璃和雙玻璃屏風, 雙玻璃可配置百葉簾裝置.

Solid Wall 非玻璃隔牆
A plate cove, steel spray, plastic plates and other panel materials available, 
each piece is the effect of noise.

有鋼板蒙布, 鋼板噴塗, 塑色板等多種面板材料供選擇, 每件均采用隔音效果.




